
 

 

 
 
Geachte commissieleden, 
 
Namens uw voorzitter, de heer Spakman, nodig ik u uit voor de commissievergadering 
Financiën en Veiligheid van woensdag 4 september a.s.  om 13.00 uur in de Oude 
Raadzaal.  
 
 
Afspraken en planning 
 
LTA-overleg met burgemeester Rehwinkel 
 
Uw voorzitter heeft LTA-overleg gehad met burgemeester Rehwinkel. Dat heeft geresulteerd 
in de volgende afspraken: 

• uit besluitenlijst 12 juni:  
o info inzake aardbevingen > op LTA voor december  

• LTA: 
o 2013-406 > LTA oktober i.c.m. rapport onderzoek Stadstoezicht 
o 2013-381 en -382 > brief komt zeer binnenkort 
o 2013-269 > brief inmiddels ontvangen, zie tkn-lijst nr. 31 
o 2013-332, -333 en -334 > afgehandeld met brief 5 augustus (nr. 28 op tkn-

lijst) 
o 2013-408 > komt tijdig voor extra F&V 18/9 
o 2013-101, -102 en -383 > inmiddels ontvangen, zie agenda en tkn nr. 20 
o 2012-17 > PvdA heeft aangekondigd dat dit eind augustus komt 
o 2013-293 > jaarstukken ontvangen (tkn. nr. 14), jaarrapport aan minister 

komt 1e helft 2014 
o 2013-337 > inmiddels ontvangen, zie agenda 
o 2013-404 > kan in commissie oktober 
o 2013-419, -199 en -200 > wordt december 

• Overig: 
o Burgemeester komt tijdig voor 18/9 met planningsdocument herindeling, 

n.a.v. stukken hierover van de provincie 
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Overig 
 
Eind volgende week heeft uw voorzitter LTA-overleg met wethouder Schroor. De afspraken 
die daaruit voortkomen ontvangt u z.s.m. daarna. Op dit moment alvast de volgende 
constateringen: 
 

- 12 juni: toezeggingen weth. Schroor staan nog open 
- LTA:  

o 2013-405 > inmiddels ontvangen (tkn nr. 24) 
o 2012-18 / 2013-15 > inmiddels ontvangen (tkn nr. 6) 
o 2013-103 > inmiddels ontvangen (tkn nr. 12, aan u of toezegging tussen 

haakjes ook is gehonoreerd) 
o 2013-71 > inmiddels ontvangen, op agenda 
o 2013-384 > nog open 

 
Verdeling onderwerpen tussen 4 en 18 september 
 
Zoals u vóór het zomerreces is meegedeeld, is het (o.a. gezien het aantal onderwerpen) nodig 
om in september twee vergaderingen Financiën en Veiligheid te beleggen. Een tweede 
bijeenkomst is belegd op woensdag 18 september a.s. om 16.30 uur. Aanvankelijk zou dit 
een combi met Cultuurverandering worden, maar waarschijnlijk worden toch alle CV-
onderwerpen pas voor 9 oktober geagendeerd, en zal ook 18 september puur F&V zijn.  
 
Onderwerpen die waarschijnlijk op 18 september aan de orde zullen komen zijn: 

- Stukken Veiligheidsregio. Inmiddels zijn al binnen de jaarrekening 2012, het 
brandrisicoprofiel 2013 en een wensen- en bedenkingenbrief over een lening aan de 
Veiligheidsregio. Omdat de begroting voor 2014 nog niet is ontvangen, wachten we 
met agendering tot 18 september, zodat alles in één keer kan worden besproken. 

- Kerntakendiscussie. U ontvangt tijdig de hand-out van de presentatie die gegeven zal 
worden, met de vragen die het college aan u wil voorleggen. 

- Tarieven. Hierover hebt u inmiddels een brief ontvangen, zie tkn-lijst. Daarin wordt 
echter nog een vervolgdocument aangekondigd, dat niet op tijd voor 4 september 
kon worden aangeleverd, vandaar dat we hebben gekozen voor agendering op 18 
september. 

- Herindeling. Zoals hierboven gemeld komt hierover nog een briefje van de 
burgemeester. Het is de vraag of inhoudelijke bespreking van het thema, na de 
besprekingen in het voorjaar hierover, op dit moment gewenst is, maar wel zal 
duidelijk moeten worden hoe u staat tegenover het door de provincie voorgelegde 
tijdpad, en hoe u daar verder concreet invulling aan wilt geven. 

 
Conformstukken 
 
Graag z.s.m. doorgeven als u één van de als conformstuk geagendeerde raadsvoorstellen toch 
inhoudelijk wilt bespreken. 
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Sociale Mediabeleid 
 
In overleg met de burgemeester wordt voor één keer afgeweken van de afspraak dat de 
burgemeestersonderwerpen als eerste worden geagendeerd. We beginnen nu met een korte 
presentatie over + bespreking van de nota over het Sociale Mediabeleid. Dit om te 
voorkomen dat het aan het eind van de agenda in de verdrukking komt.  
 
Omdat het hier gaat om een collegebevoegdheid, wil uw voorzitter aan dit onderwerp 
maximaal een half uur besteden (incl. presentatie). De notitie is er echter wel gekomen op 
verzoek van de raad, en raadsleden hebben ook zelf steeds nadrukkelijker met social media 
te maken, daarom is agendering wel gerechtvaardigd. Uw voorzitter verzoekt u zich in de 
bespreking wel op de hoofdlijnen en de voor uw raad relevante items te richten.  
 
A-kwartier en Preventief fouilleren 
 
De voorliggende stukken komen beide voort uit de bespreking van de situatie in het A-
kwartier in de raad van 30 januari jl. en de daaruit voortvloeiende motie. Daarom leek 
gezamenlijke agendering gewenst. De stukken hebben ook alles met elkaar te maken: de 
collegebrief bespreekt het totaal aan getroffen maatregelen en het resultaat daarvan, het 
raadsvoorstel vraagt ruimte voor een extra mogelijke maatregel, nl. het preventief fouilleren. 
 
De griffie heeft m.b.t. het raadsvoorstel het signaal afgegeven dat dit niet voldoet aan de 
eisen van het nieuwe format. Dit signaal is ter harte genomen. 
 
Nieuwe Drank- en Horecawet 
 
Het betreft hier aanpassing van de APVG aan de mogelijkheden van de nieuwe wet. Er 
worden regels voorgesteld over beperking van drankverstrekking tijdens evenementen en 
regels ter voorkoming van oneerlijke mededinging door paracommerciële instellingen.  
 
Verzoek Auditcommittee 
 
Het auditcommittee vraagt u attentiepunten aan te dragen t.b.v. het dienstverleningsplan van 
de accountant. Verzoek om uw punten tijdig voor de vergadering schriftelijk bij mij in te 
dienen, zodat ter vergadering e.e.a. snel kan worden afgewikkeld. 
 
 
Met vriendelijke groet,  
namens de voorzitter, 
 
Wolbert Meijer,  
commissiegriffier  


